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Referat fra bestyrelsesmøde .  2021-09-28 

Deltagere: Henrik, Jens, Pia, Søren 
Fed: Referant.  
Kurisiv: Afbud 

Agenda 
1.  Godkendelse af forrige referat 
2. Vejsyn 
3. Generalforsamling 
4. Naboorientering 
5. Evt 

Punkt Aktion

1) Godkendelse af forrige referat Søren: Lægger godkendt ref på web

2) Vejsyn.  
Bestyrelsen gik vejsyn for at tilse tilstanden af 
stikvejene. 
Der er lidt skader på nogle af stikvejene. 
Se billeder sidst i referatet.

Søren: Rykker for svar ang. kørsel med 
skraldevogn på stikveje. 

Punktet om stikvejsrenovering tages op 
på generalforsamlingen.

3) Generalforsamling 
Afholdelsen af kommende generalforsamling blev 
diskuteret da den skal dække 2 perioder pga sidste år 
corona-aflysning. 
-Plan for beretning: Deles i 2 og godkendes seperat 
-Regnskab: Deles i 2 og godkendes seperat 
-Valg: Opretholder rullet, således at alle er på valg. 
Nogle for ét år andre for 2. 

Der blev også talt om opdatering af vedtægter, som der 
var enighed om at emnet sættes på generalforsamlingen. 

Dato: 26 oktober. Kl 19:30. Klasselokale 10 
Solvangskolen.

Søren: Laver indkaldelse til 
Generalforsamling. Sendes ud senest 
12/10. 

Jens: Klargør regnskab til 
indkaldelsen.

4) Nabo-orientering 
Kommunen har udsendt Nabo-orientering ang Farum 
Gydevej 15, der ønsker byggetilladelse til nyopførelse 
at enfam hus med sort tegl (glans 5). Det kræver disp. 
Da der i byplansvedtægten står taget skal beklædes med 
skifer eller tegl. 
Bestyrelsen diskuterede emnet og har ingen 
indvendinger.

Søren: Svarer kommunen 

5) Evt. 

Intet
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Billeder fra vejsyn. 
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